



國際認可認證有限公司

Accredited Certification International Limited

ISO 14001 & OHSAS 18001 Certificates Award to ATL Logistics Centre Hong Kong Ltd.

In 2008, ATL Logistics Centre Hong Kong Ltd. (ATL) has successfully been awarded the ISO 14001 & OHSAS 18001 Certificates for its "Provision of warehouse & office leasing services, building facilities management, container freight station & logistics services" by Accredited Certification International Limited (ACI).

Incorporated in 1981, ATL Logistics Centre Hong Kong Ltd. (ATL) is a subsidiary of DP World. It owns and operates ATL Logistics Centre - the world's first and largest intelligent multi-storey drive-in cargo logistics centre. Conveniently located in the heart of Kwai Chung Container Terminals and within easy reach of Hong Kong's commercial and population centers, airport, as well as the Mainland border, ATL Logistics Centre Hong Kong Ltd. offers warehouse and office leasing as well as a full range of cargo handling, container freight station (CFS) and distribution services.

Successfully obtained ISO 14001 and OHSAS 18001 certificates fully described the determination, experience, excellence management as leading edge of ATL, which is important to achieve the recognition.

The implementation of ISO 14001 and OHSAS 18001 helps to increase the company efficiency and improve their management system. The quality of its service is stabilized as well as the factors of worker's safety and environmental sustainable developments have been taken into account. Executives are very delightful for these recognitions and they are confident for the foreseeable bright future. The professional attitude of the audit team impressed them deeply, which make them highly recommend ACI to their business partners.



ATL Logistics Centre
Hong Kong

Accredited Certification International Limited
Tel: 3977 8988 Fax: 2806 1940
enquiry@aci-limited.com www.aci-limited.com



國際認可認證有限公司

Accredited Certification International Limited

颁发 ISO 14001 & OHSAS 18001 证书予亚洲货柜物流中心香港有限公司

2008 年，亚洲货柜物流中心香港有限公司（简称 ATL）成功取得由国际认可认证有限公司颁发的 ISO 14001 和 OHSAS 18001 证书，认证范围为“提供倉庫及辦公室租賃服務，物業設施管理，貨運操作及物流服務”。

亚洲货柜物流中心香港有限公司成立于一九八一年，为 DP World 旗下附属机构，拥有及经营亚洲货柜物流中心——全球最大及首栋多层式货运处理中心。座落于葵涌货柜港的心脏地带带来往香港主要的商业区，住宅区，大陆边境及机场，方便快捷。亚洲货柜提供货仓及办公室租赁，全面的货物处理，货物集散及分配服务。成功取得 ISO 14001 和 OHSAS 18001 两项证书充分说明了 ATL 的强大实力，体现了其在管理方面的领先优势和丰富经验的重要认可。

实施 ISO 14001 和 OHSAS 18001，使中心的管理工作更加完善。同时，亦进一步确保项目的环保及职业安全，稳定其持续的优质服务。公司高层非常感谢国际认可认证有限公司协助其完成了 ISO 14001 和 OHSAS 18001 的认证，对在未来发展中可预见的所能产生的积极作用有充分信心，对审计小组的专业态度印象深刻，表示赞赏，并强力推荐给其商业伙伴，以期共同的进步。



ATL Logistics Centre
Hong Kong

Accredited Certification International Limited

Tel: 3977 8988 Fax: 2806 1940

enquiry@aci-limited.com www.aci-limited.com